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Geacht college,  
 
Afgelopen week lazen wij in het Dagblad van het Noorden over het gemeentelijke beleid aangaande 
wespenbestrijding.   
 
Door de inzet van het gebruikte insecticide permethrin en talkpoeder sterven de wespen niet direct 

maar het sterven kan juist enkele dagen duren en de lijdensweg is daarmee groot. Ook is algemeen 

bekend dat permethrin niet selectief is en ook niet-schadelijke insecten en kleine zoogdieren zoals 

muizen schade kan toebrengen. Bovendien is de stof toxisch voor vissen en andere waterorganismen. 

 
De Partij voor de Dieren is geschokt over deze aanpak en stelt daarom de volgende vragen:  
 

 Wat is de reden dat het college kiest voor dit betreffende middel om wespen te bestrijden? 

 Is het college met ons van mening dat het dieronvriendelijk is de wespen een lange lijdensweg 
toe te brengen? 

 Is het college bekend met andere manieren die iets meer tijdrovend zijn, maar die minder 
dierenleed tot gevolg hebben en bovendien minder schadelijk voor het milieu zijn?  

 Is het college bereid andere methodes uit te zoeken die minder dieronvriendelijk en minder 
schadelijk voor het milieu zijn? Zo ja, binnen welke termijn? Zo nee, waarom niet?  

 Is het college bekend met de invloed van het middel permethrin wanneer het in het milieu 
terecht komt (na de bestrijding van de dieren)?  

 Erkent het college hun voornemen om dier-en millieuvriendelijk handelen te stimuleren en 
dier-en milieu onvriendelijk handelen te voorkomen?  

 
 
 
Vriendelijke groeten,  
 
Gerjan Kelder 
 
 

 
 
 


